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Aanwezig 

Voorzitter: dhr. A.H.M. Albers 

Commissiegriffier: dhr. E.M. Geldorp 

Leden: dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang); dhr. A. Ok (Lokaal Belang);  dhr. 
P.J.M. Putman (Lokaal Belang);  dhr. F.H.F. Jansen (CDA);  dhr. G.H.J. 
Kleinherenbrink (CDA); dhr. C.H. de Winter (PvdA);  dhr. M.W. Bloemberg 
(VVD); mw. L. van der Velden (SP); dhr. B. van Bindsbergen (D66); dhr. 
H.L.M. Meijer  (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei (GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; dhr. L.J.E.M. van Riswijk 

Overige aanwezigen:  

Afwezig met kennisgeving: dhr. W.J.M. van Dinther (CDA), dhr. E.R. van der Schaft (SP) en dhr. P.J.M. 
Freriks (Sociaal Zevenaar) 

 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. Er zijn berichten van verhindering ontvangen van de 
heer Van Dinther, Freriks (wordt vervangen door de heer Meijer) en de heer Van der Schaft (wordt 
vervangen door mevrouw Van der Velden). 

 

2. Inspraak 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht voor inwoners. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De commissie stelt de besluitenlijst van de vergadering van 14 februari 2019 ongewijzigd vast. 

 

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
De commissie stelt de termijnagenda en lijst met toezeggingen en moties vast. 

 

5. Raadsvoorstel ontwerp meerjarenbeleidsplan Politie-eenheid Oost-Nederland 
Commissie: 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Brief te beschouwen als zienswijze 
- Ruimte voor wijzigingen in de verdeling van de capaciteit 
- Verdeelsleutel in vergelijking met afgelopen jaren – Zevenaar levert capaciteit in / aantal 

wijkagenten in Zevenaar 
- Wat is de reactie van de burgemeester op het plan? 
- Basis politiezorg versus aanvullende diensten / flex-teams / effectiviteit 
- Samenwerking BOA’s met de politie 
- Doelstellingen – vertalingen naar de regio 
- Duurzaamheid 
- Administratieve lasten / ICT-systemen voor agenten 
- Relatie met uitvoering Zevenaarse integrale veiligheidsplan 
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Burgemeester: 
Burgemeester Van Riswijk gaat in op de inbreng van de commissie en beantwoordt de vragen. Hij zegt 
toe: 

- Het overzicht m.b.t. de verdeling van de politiecapaciteit over de komende 4 jaren wordt ter 
kennisname naar de raad gezonden; 

- Hij zal daar waar opportuun het signaal vanuit Zevenaar om meer aandacht te geven aan 
duurzaamheid inbrengen. 

 
Conclusie: 
De commissie geleidt het voorstel door naar de bespreekagenda van de raadsvergadering van 3 april. De 
CDA-fractie overweegt een amendement om de zienswijze op onderdelen aan te scherpen. 

 

6. Raadsinformatiebrief 2019-016 kaderbrief VGGM 2020 
Commissie: 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Opbouw van de rib/het dashboard / functie van de kaderbrief als zodanig 
- Dashboard in ontwikkeling – aanvullen met onderdelen zoals aanrijtijden en risicoprofiel en meer 

algemene financiële informatie 
- Procentueel sterke stijging van de bijdrage voor volksgezondheid 
- Ambulancezorg – standplaats nabij Zevenaar 

 
College: 
Burgemeester Van Riswijk gaat in op de inbreng van de commissie en beantwoordt de vragen. 
 
Conclusie: 
Het onderwerp is voor dit moment voldoende besproken. 

 

7. Raadsvoorstel gunning accountantsdiensten vanaf 2018 
Commissie: 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Proces tot nu toe – betrokkenheid Auditcommissie 
- Offerte / nacalculatie – reële optie voor nu 
- Gesprek in Auditcommissie met beoogd-accountant  
- Proces jaarrekening 2018 (najaar) – stukken wel tijdig aanleveren voor adequate behandeling 

door commissies en raad 
- Aanbestedingstraject – oorzaak van geen inschrijvingen 
- Gevolgen late controle jaarrekening voor type toezicht door provincie / contacten met Rijk, 

Provincie en VNG hierover 
 
College: 
Wethouder Van Dellen gaat in op de inbreng van de commissie en beantwoordt de vragen. 
 
Conclusie: 
De commissie geleidt het voorstel op verzoek van de fractie van de PvdA door naar de bespreekagenda 
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van de raadsvergadering van 3 april.  

 

8. Raadsvoorstel vertegenwoordiging van de gemeente bij verbonden partijen 
Zonder bespreking geleidt de commissie het voorstel door naar de hamerstukkenlijst van de 
raadsvergadering van 3 april. 

 

9. Rondvraag 
Er zijn twee vragen: 
 

1. De heer Meijer stelt n.a.v. een artikel vragen over het RPW en of we ons zorgen moeten maken 
over de verkoop of afwaardering van gronden? Wethouder Van Dellen geeft aan dat er in de 
provincie discussie is over de interpretatie van het RPW. Het college verwacht over niet al te lange 
tijd nog twee verkoopcontracten te kunnen tekenen. 

2. De heer De Winter vraagt n.a.v. de aanslag gemeentelijke belastingen waarom er nog een 
naheffing m.b.t. afvalstoffen komt. Wethouder Van Dellen geeft aan dat hierover is 
gecommuniceerd en dat het te maken heeft met het heffingsjaar vastrecht. Dat was verschillend 
in de voormalige gemeenten Rijnwaarden en Zevenaar. 

 

10. Punten van orde commissie 
De heer Bloemberg stelt voor om in de volgende vergadering te spreken over de termijnagenda van de 
raad. Hij ervaart deze nu als onvolledig en onvoorspelbaar. 
 
De commissie spreekt kort over het voorstel en noemt onder meer: 

- Rol Presidium  
- Betrekken bij raadsconferentie van 13 april 
- Onderwerp is commissie-overstijgend 
- Nadere toelichting bij eventuele bespreking 
- Onderwerp voor een informatieavond 

 
Conclusie: 
De commissie besluit het onderwerp voor de volgende vergadering te agenderen. De heer Bloemberg 
wordt verzocht een gespreksnotitie terzake voor te bereiden. 

 

11. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
Wethouder Van Dellen geeft aan dat de lijst met onderwerpen/voorstellen die de raad in het kader van de 
harmonisatie krijgt voorgelegd, volgende week naar de raad wordt toegezonden. 

 

12. Sluiting 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.00 uur. 

 


